

XALQARO ILMIY-AMALIY ANJUMAN AXBOROT XATI

O‘zbekiston Respublikasi Oliy ta’lim, fan va innovatsiyalar vazirining 2024-yil 18-yanvardagi 16-sonli buyrug‘ining 1-ilovasi bilan tasdiqlangan “2024-yilda o‘tkaziladigan xalqaro miqyosidagi ilmiy va ilmiy-texnik tadbirlar rejasi”ga muvofiq Navoiy viloyati pedagoglarni yangi metodikalarga o‘rgatish milliy markazida 2024-yil 26-aprel kuni **“Milliy ta’lim yaratilishida innovatsion yondashuvlar”** mavzusida xalqaro ilmiy-amaliy anjuman o‘tkaziladi.

Anjumanda soha mutaxassislari, yetakchi olimlar, professor-o‘qituvchilar, ilmiy xodimlar, doktorantlar, mustaqil izlanuvchilar va magistrantlar ishtirok etishi mumkin. Anjuman materiallari elektron to‘plam shaklida nashr etiladi va anjumanning barcha ishtirokchilariga sertifikat taqdim etiladi.

Xalqaro ilmiy-amaliy anjumanda quyidagi sho‘balar ishi rejalashtirilgan:

- Milliy ta’lim taraqqiyotida raqamli texnologiyalari.
- Ta’lim jarayonida pedagogik va psixologik omillarning o‘rni va ahamiyati.
- Til ta’limi istiqbollari va zamonaviy yondashuvlar.
- Ijtimoiy-iqtisodiy fanlarni o‘qitishda innovatsion texnologiyalar.
- Pedagog-xodimlarning kasbiy mahoratini oshirishda uzluksiz metodik xizmat ko‘rsatish masalalari.
- Maktabgacha va boshlang‘ich ta’lim tizimidagi yangi metodikalar.

Anjumanga maqolalar quyidagi tartibda taqdim etilishi so‘raladi:

Maqolalar o‘zbek, rus va ingliz tililaridan birida IMRAD talabi asosida (3-5 sahifa, 14 shrift, 1,5 interval, annotatsiyasi va kalit so‘zlar rus, ingliz tilida) taqdim etilishi mumkin.

Anjumanda chop etiladigan materiallar sifatini oshirish maqsadida maqolalar **ko‘chirmakashlikka qarshi (Anti plagiat) dasturlarda** tekshiriladi. Maqolalarda ko‘rsatilgan faktlarning to‘g‘riligi va aniqligiga muallif(lar) javobgar hisoblanadi. Belgilangan talablarga javob bermaydigan maqolalar anjuman materiallari to‘plamiga kiritilmaydi va mualliflariga qaytarilmaydi.

Anjuman materiallari to‘plami “anjumanlar.uz” maxsus platformasiga kiritiladi va o‘z maqolalari bilan qatnashgan ishtirokchilar elektron sertifikat bilan taqdirlanishadi. Anjuman qatnashchilari har bir maqola uchun 100000 (yuz ming) so‘m to‘lovni amalga oshiradi.

Anjumanda ishtirok etuvchilardan 2024-yilning 5-apreliga qadar maqolalarni +998(90)-710-16-16 telegram raqami orqali taqdim etishlari so‘raladi.

Konferensiya koordinatori: Safarov Dilmurod Xalimovich “Pedagogika va psixologiya, ta’lim texnologiyalari” kafedrasini mudiri, +998(90)-710-16-16.

Tashkiliy qo‘mita manzili:

Karmana tumani, Toshkent ko‘chasi, 41A-uy, Navoiy, O‘zbekiston.

**MAKTAB DIREKTORLARINI RAHBARLIK FAOLIYATINING
IJTIMOIY AHAMIYATI VA IJTIMOIIY-PSIXOLOGIK
XUSUSIYATI**

Safarov Dilmurod Xalimovich
Navoiy viloyati PYMO‘MM “Pedagogika va psixologiya, ta’lim
texnologiyalari” kafedrasi mudiri, professor
90-710-16-16

Аннотация:

Annotation:

Ключевые слова:

Keywords:

Matn.....

.....
.....
.....
.....
.....
.....
.....

Foydalanilgan adabiyotlar ro‘yxati

1.

ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО МЕЖДУНАРОДНОЙ НАУЧНО-ПРАКТИЧЕСКОЙ КОНФЕРЕНЦИИ

В соответствии с “Планом научных и научно-технических мероприятий международного масштаба на 2024 год”, утвержденным приложением 1 к Приказу Министра высшего образования, науки и инноваций Республики Узбекистан от 18 января 2024 года № 16, 26 апреля 2024 года в Национальном центре обучения педагогов новым методикам Навоийской области состоится международная научно-практическая конференция “Инновационные подходы в создании национального образования”.

В конференции могут принять участие отраслевые эксперты, ведущие ученые, преподаватели, научные сотрудники, докторанты, независимые исследователи и магистранты. Материалы конференции издаются в виде электронного сборника и всем участникам конференции выдается сертификат.

На международной научно-практической конференции запланирована работа следующих филиалов:

- ✓ *Цифровые технологии в развитии национального образования.*
- ✓ *Роль и значение педагогических и психологических факторов в образовательном процессе.*
- ✓ *Перспективы языкового образования и современные подходы.*
- ✓ *Инновационные технологии в преподавании социально-экономических дисциплин.*
- ✓ *Вопросы непрерывного методического обслуживания в повышении профессионального мастерства педагогических работников.*
- ✓ *Новые методики в системе дошкольного и начального образования.*

Статьи на Конвенцию предлагается представить в следующем порядке:

Статьи могут быть представлены на узбекском, русском и английском языках по запросу IMRAD (3-5 страниц, 14 шрифтов, 1,5 интервала, аннотация и ключевые слова на русском, английском языках).

В целях повышения качества материалов, публикуемых на конференции, статьи проверяются на наличие копирайтинга (Антиплагиата). Автор (а) несет ответственность за достоверность и точность фактов, изложенных в статьях. Статьи, не отвечающие установленным требованиям, не включаются в сборник материалов конференции и не возвращаются ее авторам.

Сборник материалов конференции "anjumanlar.uz" и участники, представившие свои статьи, будут награждены электронным сертификатом. Участники конференции платят 100 000 (сто тысяч) сумов за статью.

Статьи от участников конференции до 5 апреля 2024 г. +998(90)-710-16-16 им будет предложено предоставить его по номеру Telegram.

Координатор конференции: Сафаров Дилмурод Халимович заведующий кафедрой “Педагогика и психология, образовательные технологии”, +998(90)-710-16-16.

Адрес оргкомитета: Карманинский район, Ташкентская улица, дом 41А, Навои, Узбекистан.

СОЦИАЛЬНАЯ ЗНАЧИМОСТЬ И СОЦИАЛЬНО-ПСИХОЛОГИЧЕСКИЙ ХАРАКТЕР УПРАВЛЕНЧЕСКОЙ ДЕЯТЕЛЬНОСТИ ДИРЕКТОРОВ ШКОЛ

Сафаров Дилмурод Халимович

Заведующий кафедрой “Педагогика и психология, образовательные технологии” НЦОНМП Навоийской области, профессор
90-710-16-16

Аннотация:

Annotation:

Ключевые слова:

Keywords:

Текст.....

...

.....
.....
.....
.....
.....
.....
.....
.....
.....
.....
.....
.....
.....
.....
.....

.....
Список использованной литературы:

- 1.
- 2.

INFORMATION LETTER OF THE INTERNATIONAL SCIENTIFIC AND PRACTICAL CONFERENCE

In accordance with the “Plan of scientific and scientific-technical activities of an international scale for 2024”, approved by Appendix 1 to the Order of the Minister of Higher Education, Science and Innovation of the Republic of Uzbekistan dated January 18, 2024 No. 16, on April 26, 2024 at the National Center for the Training of Teachers in New methods of the Navoi region, an international scientific and practical conference "Innovative approaches in creating national education" will be held.

The conference is open to industry experts, leading scientists, teachers, research assistants, doctoral students, independent researchers and undergraduates. The conference materials are published in the form of an electronic collection and all conference participants are issued a certificate.

The following branches are planned to work at the international scientific and practical conference:

- Digital technologies in the development of national education.
- The role and significance of pedagogical and psychological factors in the educational process.
- Prospects for language education and modern approaches.
- Innovative technologies in teaching socio-economic disciplines.
- Issues of continuous methodological services in improving the professional skills of teaching staff.
- New methods in the system of preschool and primary education.

Articles for the Convention are proposed to be submitted in the following order:

Articles can be submitted in Uzbek, Russian and English upon request from IMRAD (3-5 pages, 14 fonts, 1.5 spacing, abstract and keywords in Russian, English).

In order to improve the quality of materials published at the conference, articles are checked for copywriting (Anti-plagiarism). The author(s) is responsible for the reliability and accuracy of the facts presented in the articles. Articles that do not meet the established requirements are not included in the collection of conference materials and are not returned to its authors.

The collection of conference materials "anjumanlar.uz" and the participants who presented their articles will be awarded an electronic certificate. Conference participants pay 100,000 (one hundred thousand) soums per article.

Articles from conference participants until April 5, 2024 +998(90)-710-16-16 they will be asked to provide it via Telegram number.

Conference coordinator: Safarov Dilmurod Khalimovich, head of the department of “Pedagogy and psychology, educational technologies”, +998(90)-710-16-16.

Organizing committee address: Karmaninsky district, Tashkent street, building 41A, Navoi, Uzbekistan.

**SOCIAL SIGNIFICANCE AND SOCIO-PSYCHOLOGICAL CHARACTER
OF THE MANAGERIAL ACTIVITY OF SCHOOL DIRECTORS**

Safarov Dilmurod Khalimovich

Department Head of “Pedagogy and psychology, educational technologies” of the
National Center for Education and Science of Navoi region, Professor

90-710-16-16

Аннотация:

Annotation:

Ключевые слова:

Keywords:

Text:

Reference: